
Iz navedenog zakljudeno je da Skoli i dalje kronidno nedostaje kuharski kadar kao i da Skola
nema dostatnih sredstava kojima bi se ti jelovnici mogli ,,pokriti", a radi rje5avanja problema
predloZeno je da se angaZiraju i nutricionisti koji bi mogli u skladu s postojeiim prihodima
mogli sastaviti prikladne i zdraveielovnike za djecu.
Andro Krpan se obratio SO-,r,rerano uz pitanje koje se postavilo uz nedostatne ko5eve za

smeie na novom Skolskom igrali5tu, te da se ukoliko postoje dostupna financijska sredstva na
ogradu igrali5ta moZda stave mreZeier su stanovnici podeli davati primjedbe da lopte s

igraliSta padaju po automobilima na cesti, takoder je izvijestio i o akciji na nivou gradske
detvrti a koja 6e se u Skoli RudeS provoditi u mjesecu svibnju o provodenju testiranja udenika
treiih i detvrtih razreda o radi otkrivanja potencijalno darovitih udenika i njihovog daljnjeg
usmjeravanja.
Martina Brdarii Bordii obratila se Kre5imiru Erdelji za poja5njenje njegove izlave na sjednici
Uditeljskog vije6a odrZanoj 31. 3. 2022. Obzirom da je u svom obra6anju Uditeljskom vije6u
naveo da su jedna ili dvije sjednice Skolskog odbora odgodene zbog nje, zamohlaga je da
navede datume tih sjednica jer nijedna sjednica Skolskog odbora nije odgodena na njenu
zamolbu.
Kre5imir Erdelja odgovorio je da je kolegica Martina Brdarii Bordid krivo razumjela njegove
rijedi i pojasnio daie rekao kako su sjednice SO morali unaprijed dogovarati u terminima koji
svima odgovaraju (dakle, prije sazivanja) jer je SO osam mjeseci djelovao u krnjem sastavu
od samo 4 dlana te bi svaki izostanak znadro da nema kvoruma i da se sjednica ne moZe
odrLatr. U jednom navratu potencijalni termin sjednice nije odgovarao kolegici Brdari6
Bordii. a u drugom kolegici Mesic pa je odabran termin koji je odgovarao svima.
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